
Til Kontrollutvalget 

 

Om den kommunale omsorgstjenesten i Lurøy, med særlig tanke på 
situasjonen ved Lovund omsorgssenter. Forslag til tiltak fra 
Kontrollutvalget. 

I de siste tiår har Lurøy kommune bidratt til en trygg og god alderdom gjennom tilbudene i 
kommunens fem omsorgssentre (gjelder det store flertall av kommunens innbyggere). Når det 
ikke lenger er mulig å få til en hjemmebasert tjeneste, har de som trenger det hatt tryggheten i å 
vite at da kan de få en omsorgsbolig på heimplassen. 

Denne tryggheten for en god omsorgstjeneste nær hjemmet er nå ikke lenger gjeldende på 
Lovund. Alle omsorgsboligene der er opptatt, og den som trenger plass må finne seg i å bli flyttet 
til et annet omsorgssenter – med tilsvarende tap av den så livsviktige kontakten med slekt, 
venner og kjente omgivelser. Dette mener jeg er i konflikt med formålet for omsorgstjenesten slik 
det er beskrevet i Lov om kommunale helse- og omsorgstjenester m.m. – og det støter an mot 
prinsippet som også Lurøy kommune har tilstrebet; at eldre skal kunne bo så nært sitt 
hjemmemiljø som mulig. 

Jeg mener dette er en situasjon vi som kontrollutvalg må se nærmere på. Hvordan kan vi sikre at 
kommunen har tilstrekkelig kapasitet i hvert av de fem omsorgssentrene, slik at eldre kan bli 
boende nær sitt nettverk? Mitt forslag er at vi undersøker kommunens langsiktige plan for 
omsorgsboliger og vurderer om det er nødvendig å prioritere ressurser for å øke kapasiteten – i 
første omgang i Lovund omsorgssenter. Vi må sikre at våre eldre får et tilbud som rettmessig 
ivaretar deres behov både for pleie og for sosial tilhørighet – i sitt nærmiljø. 

 

Lovund, 10. september 2024 

 

Bjørnar Olaisen, medlem i Kontrollutvalget 

 


